
Bestyrelsesmøde i Stensmosen 

D. 12/9 2023 klokken 16.45-19.15 

Til stede: Jesper, Kasper, Marie, Julie, Lotte, Bettina. 

Afbud: Casper og Olena. 

 

Referat 

1. Valg af referent samt afklaring af punkter til eventuelt. Julie er referent, Bettina 

skriver rent. 

 

 

2. Forberedelse af valg til bestyrelsen, på forældremødet d. 28/9 2023. 

Vi skal afklare, hvem der er på valg, og om man ønsker genvalg. 

Ikke på valg: Marie, Jesper, Olena, Kasper. 

På valg: Julie, genopstiller, og Casper ? 

Kasper, Augustas far, overvejer at trække sig. I så fald overvejer Julie, 

Augustas mor, at stille op. 

Julie og Jesper går i dialog omkring indholdet i formandens beretning. Der 

kommer lidt om året der gik, året der kommer, møderne og bestyrelsesarbejdet 

generelt, høringssvar, praktiske opgaver i løbet af et år m.m. 

Kender vi nogen, der kunne tænkes at være interesseret i bestyrelsesarbejdet? 

 

Selve valget kommer til at foregå sådan, at alle, der ønsker at stille op, kommer 

ind. Der stemmes for ved håndsoprækning, medmindre nogen ønsker 

hemmelig afstemning. Umiddelbart efter mødet går den samlede bestyrelse ind 

i personalerummet og konstituerer sig, samt finder dato for første 

bestyrelsesmøde. Der tages desuden et gruppebillede. 

 

3. Personaleweekend 6.-7. oktober, vi lukker tidligt om fredagen. 

Bestyrelsen skal godkende, at Stensmosen efter klokken 15 kun bemandes af 

vikarer, og forældre opfordres til at hente før. 

Bestyrelsen godkender ovenstående. 

 

 

 

 



4. Arbejdsdag d. 30/9. Forberedelse, fordele opgaver m.m. 

Opgaver samles sammen af Lotte og Bettina, som tager billeder og printer samt 

skriver på billederne, så der ikke er tvivl om opgaverne. 

Jesper tilbyder at stå for indkøb i Bauhaus, husk Stensmosens ”Proff”kort. 

Opgaver indtil nu, der kommer flere: 

Der er tegnet lidt på væggene i Girafstuens lille rum, males hvidt. 

Oprydning i sandlegetøj. 

Hule i vuggestuen. 

Fjerne gamle rawplugs i vægge. 

Male køkkentegninger over i børnehaven. 

Skrabe klistermærker af børnehavegarderoberne. 

Evt. behandle bordebænkesæt udenfor. 

 

5. Økonomi. Bettina giver på hvert møde et overblik over budget og forbrug samt 

sygefravær. 

Sygefraværet i Stensmosen er højt, og alle arbejdspladser i kommunen skal 

arbejde med at nedsætte fraværet. Vi skal sætte måltal for sygefraværet. Vi skal 

selvfølgelig afholde sygefraværssamtaler og følge op på medarbejderes trivsel. 

Vi har de senere år investeret i inventar, der gavner ergonomi og arbejdsmiljø. 

Vi arbejder med APV. 

Vores sygefravær i år er temmelig højt. Her skal man huske, at Bettina stadig 

er deltidssygemeldt efter sit kræftforløb. Bettina får det bedre og bedre, og 

optrapningen går godt.  

Det øvrige sygefravær skyldes generelt mest virus, og så oplever folk med 

migræne, at den forværres i Stensmosen. 

Indeklimaet undersøges nu, dels rørene til ventilationen, dels luften i 

børnehaven og vuggestuen. 

Vi har sat et realistisk måltal for sygefraværet for resten af året.  

Inden nytår skal vi sætte måltal for 2024. 

 

Økonomi: Vi har nogle tomme pladser, efter at de store børn flyttede i SFO og 

skole. Vi er gået fra en overbelægning på 9 % i januar til en belægning på 83% 

i juli. Nu 94%, svarende til at vi mangler 6 børn i børnehaven. Lige nu har vi et 

årsgennemsnit på 96%. 

 

Det påvirker vores økonomi. Vi venter derfor med at opslå den tomme 

pædagogstilling, til der kommer færre tomme pladser. 



Det betyder at vores budget ser fint ud. Vi kommer ud med et nul, eller et 

mindre plus, alt efter hvilke udgifter der kommer resten af året. 

 

 

6. Nyt fra børnehaven/vuggestuen v/ Lotte.  

 

 

7. Eventuelt. 
Rengøring, er der noget nyt? Ja, Bettina har møde i Stensmosen med den 

rengøringsansvarlige på fredag. 

Høringssvar deles med forældrene, Kasper sender det ud på AULA. Det kan 

evt. også hænges op? 

Der ønskes plads i begge ender til ”Nyt fra bestyrelsen”. Bettina ser på, hvor 

det kunne være. Hvis der laves et spot, kræver det, at der løbende sættes nyt 

op. 


